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Dnia 14.02.2025r. 

 

Rada Gminy Piaski 

Radni 

 

Protokół 12/2025 

 

XII Sesja Rady Gminy  w dniu 13 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Centrum Kultury i Biblioteka w Piaskach 

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:52 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Marcin Porzucek  powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy Dariusza Naskręta, 

Sekretarza Gminy Bartosza Kobusa, Skarbnika Gminy Bogumiłę Sosnowską oraz zaproszonych gości. 

Stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i 

podejmować uchwały (rada liczy 15 radnych). 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska 

2. Anna Dąbrowska 

3. Bernard Dorsz 

4. Jagoda Dudka 

5. Justyna Grobelna 

6. Krzysztof Jakuszek 

7. Mirosława Konieczna 

8. Tomasz Koralewski 

9. Jarosław Łapawa 

10. Rafał Nowak 

11. Szymon Pawlak 

12. Marcin Porzucek 

13. Justyna Sarbinowska 

14. Maria Wesołek 

15. Daria Wojciechowska 

  

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: OBECNY (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik do protokołu.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

a) Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Piaski z dnia 19.12.2024r. 

b) Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Piaski z dnia 15.01.2025r. 

c) Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Piaski z dnia 15.01.2025r. 
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4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Podjęcie uchwał. 

a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025r 

b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2025 - 2028 

c) Uchwała w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

d) Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

8. Interpelacje i zapytania Radnych 

9. Wolne wnioski i informacje 

10. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

 a) Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Piaski z dnia 19.12.2024r. 

Głosowano wniosek w sprawie: Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Piaski z dnia 19.12.2024r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

  

 b) Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Piaski z dnia 15.01.2025r.  

Głosowano wniosek w sprawie: Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Piaski z dnia 15.01.2025r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

  

 c) Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Piaski z dnia 15.01.2025r.  

Głosowano wniosek w sprawie: Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Piaski z dnia 15.01.2025r. 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

  

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego  Rady oraz sprawozdanie z działalności rady w roku 

2024 Gminy stanowi załącznik do protokołu 

 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Piaski 

 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy stanowi załącznik do protokołu.  

 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

Sprawozdanie z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Piaski z dnia 15 stycznia 2025r. złożyła 

przewodnicząca posiedzenia Justyna grobelna. Poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy w 

dniu 15.01.2025r.obecni byli Radni, Wójt, Sekretarz oraz Skarbnik. Na posiedzeniu  omówiono projekty uchwał 

według ustalonego porządku  obrad. Zaopiniowanie uchwały w sprawie uczczenia jubileuszu 250-lecia nadania 

przywileju lokacyjnego Piasków oraz uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Piaski” Projekty 

uchwał przedstawił Wójt. Radni nie wnieśli sprzeciwu, projekty zostały zaopiniowane pozytywnie.  
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Sprawozdanie z  wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy z dnia 12 lutego 2025r. złożyła przewodnicząca 

posiedzenia Jagoda Dudka. Poinformowała, że wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy odbyło się 12.02.2025r. 

od godz. 13.00 do godz. 15.10. na którym obecni byli Radni wg. listy obecności, Wójt, Sekretarz, Skarbnik, 

Kierownik referatu. Podczas posiedzenia omówiono projekty uchwał podejmowane na dzisiejszej sesji. Skarbnik 

omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2025r. i zmian w WPF na lata 2025-2028. Wójt dodatkowe 

uzasadnił zwiększenie wydatków na zadanie w Strzelcach Małych. Projekt uchwały w sprawie pozostawienia petycji  

bez rozpatrzenia przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, projekt uchwały w sprawie dotacji 

dla przedszkoli omówił Sekretarz. Wszystkie projekty uchwał zostały pozytywnie zaakceptowane przez Radnych 

obecnych na posiedzeniu. Prezes ZUK w Piaskach Sp. z o.o. Paweł Wujek złożył sprawozdanie  z działalności spółki 

w 2024r.oraz plan działania na  2025r. Prezes przedstawił plan realizacji najważniejszej inwestycji na ten rok czyli 

modernizacji stacji uzdatniania wody w Smogorzewie i Podrzeczu. Następnie zaproszona na posiedzenie Pani 

Sandra Cichocka przedstawiciel firmy Sevivin, która zajmuje się budowa farm wiatrowych zaprezentowała 

propozycje usytuowania trzech wiatraków na terenie naszej gminy. Omówiła szczegółowo założenia, procedurę oraz 

korzyści płynące z inwestycji. W wolnych glosach i wnioskach poruszono sprawy. Wójt oraz Sekretarz przypomnieli 

o planowanych inwestycjach, konkursach i projektach oraz naborze LGD.  Zaprezentowali i zachęcili do wzięcia 

udziału w ankiecie dotyczącej planu zrównoważonej mobilności na terenie naszego powiatu oraz gminnego 

programu rewitalizacji. Przypomnieli również aby informować mieszkańców o planie ogólnym. Radny Porzucek 

zgłosił do remontu chodniki przy ul. Żwirki i Wigury, Kasprzaka oraz Grunwaldzkiej. Radny Łapawa zapytał o 

możliwość postawienia kilku lamp przy ścieżce rowerowej do Strzelec Wielkich, Wójt poinformował, że jest to 

droga powiatowa i należy wystosować pismo do starostwa powiatowego. Radny Pawlak zgłosił problem 

oznakowania nowych budynków w miejscowości Podrzecze, zdarzają się sytuacje gdzie służby ratownicze nie mogą 

dotrzeć do potrzebujących, po dyskusji sprawę do rozwiązania przekazano pracownikom Urzędu  Gminy. Radna 

Dąbrowska zgłasza do wyremontowania skrzyżowanie w Smogorzewie przy krzyżu na huby. Sprawa będzie 

przekazana do odpowiednich służb. Radny Koralweski zapytał jakie drzewa będą posadzone przy drodze Strzelce - 

Szelejewo, sprawa będzie przekazana do starostwa powiatowego. Radna Konieczna zgłasza niebezpieczne przejście 

dla pieszych w Godurowie, Wójt poinformował że sprawa jest już znana i zostały poczynione odpowiednie kroki w 

celu poprawy bezpieczeństwa w tym miejscu. Radna Konieczna zgłasza drzewa do wycinki w Godurowie, Wójt 

poinformował, że sprawa jest już w realizacji. Radna Konieczna zgłosiła do remontu chodnik w Godurowie, Wójt 

poinformował, że jest to droga krajowa i należy sprawę przekazać do GDDKiA. Radna Grobelna zgłasza do naprawy 

uliczki na placu zabaw przy ul. Kasprzaka. Radny Łapawa zgłasza niebezpieczne dla mieszkańców w Strzelcach 

Wielkich podczas skrętu do posesji przed ścieżką rowerową. Po dyskusji zaproponowano wizytę dzielnicowego w 

miejscowości. Radna Dąbrowska zgłasza sprawę płatnego parkingu przy Centrum Medycznym na Marysinie. Na 

tym posiedzenie zakończono. Protokół z posiedzenia wraz z załącznikami znajduje się w biurze rady, zostanie 

również zamieszczony BIP.  

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożył przewodniczący Komisji Rafał Nowak.  

Poinformował, że w dniu 16 stycznia 2025r. w Urzędzie Gminy Piaski spotkała się Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji w celu rozpatrzenia petycji dotyczącej przeznaczenia środków na badania dzieci pod kątem obecności 

glifosatu w ramach profilaktyki zdrowotnej. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadziła analizę pisma oraz 

oceniła wymogi prawno-formalne. Komisja pozostawiła petycje bez rozpatrzenia.  

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej złożyła przewodnicząca Komisji 

Jagoda Dudka. Poinformowała, że 4 posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i pomocy Społecznej odbyło się w dniu 

28.01.2025r. w godz. od 14.15 do 16.30. Obecni byli wszyscy członkowie komisji oraz zaproszeni goście: Kierownik 

CUW Edyta Biernacka. Tematy posiedzenia: omówienie spraw bieżących i wizytacja w Szkole Podstawowej w 

Bodzewie. Przewodnicząca Komisji zapytała Kierownika CUW w jakich sposób w szkołach na terenie Gminy Piaski 

przyznawane są stypendia, jaka jest kwota i kryteria oraz czy w każdej szkole jest jednakowo. Kierownik CUW, 

poinformowała, że o kwot stypendium jest decyzja dyrektorów szkół, to dyrektorzy szkół uzgodnili miedzy sobą 

kwotę na rok 2024-2025 na I półrocze jest to 90 zł, na II półrocze 100zł. Następnie poruszono teamat dowozu dzieci 

do szkół. Komisja wskazała, że dzieci w szkole w Piaskach nie mają możliwości uczestniczenia w zajęciach 

dodatkowych czy poprawienia ocen ze względu na to, że poprawy są na 8 lekcji po której nie ma autobusu. 

Kierownik CUW wyjaśniła, że jeżeli chodzi o dowozy dzieci informacji powinna udzielić dyrektor szkoły. Została 

przeanalizowana sytuacja i wygląda tak, że został zmieniony plan lekcji i nie ma odwozu dzieci o godz. 15.20.  
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Drugim punktem była wizytacje w szkole podstawowej w Bodzewie. Po godz. 15.00 komisja udała się do Bodzewa. 

Dyrektor Zbigniew Jakubowski zaprezentował infrastrukturę wewnątrz budynku oraz nową infrastrukturę sportowo- 

rekreacyjną budynku na zewnątrz. Dyrektor poinformował o udziale w licznych projektach, konkursach, w wyniku, 

których szkoła została wyposażona w dodatkowy sprzęt. Przedstawiono również działania dyrektora  z grona 

pedagogicznego i pracowników szkoły w celu polepszenia jakości kształcenia oraz wyrównania szans wśród 

młodzieży. Dyrektor zaprezentował oraz omówił różne działania innowacyjnych narzędzi i sprzętu jakie szkoła 

posiada, jednak zwrócił uwagę na brak sal, w których można by z nich korzystać. Dyrektor liczy na wygraną w 

konkursie na termomodernizację budynku szkoły co znacznie zwiększy komfort pracy i nauki. Na tym posiedzenie 

zakończono.  

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju złożyła przewodnicząca Komisji Justyna Grobelna. Trzecie 

posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju odbyło się 12.02.2025r. o godz. 12.00. W posiedzeniu wzięli udział Radni 

wg listy obecności, Wójt, Sekretarz, Skarbnik, Kierownik referatu i inspektor ds. IZP. Witold Furmaniak przedstawił 

i omówił inwestycje drogowe, które są zaplanowane w 2025r. min. Remont dróg Taniecznica – Strzelce Małe razem 

z powiatem gostyńskim, dokumentacja projektowa na Strzelce Małe, przebudowy chodników w poszczególnych 

sołectwach oraz remonty bieżące. Radni pytali również o koszty oświetlenia oraz planowane w tym zakresie 

inwestycje. Witold Furmaniak przedstawił koszty oświetlenia oraz plany wymiany lamp istniejących na led jak 

również tych miejscach gdzie jest niedostateczne oświetlenie dołożenie nowych lamp. Informacje na temat 

zadłużenia i  zdolności kredytowej gminy Piaski przedstawiła Skarbnik. Radni dopytywali o umorzenia  podatkowe 

oraz o  zaleganie płacenia podatków w gminie Piaski. Na pytania szczegółowo odpowiedziała Bogumiła Sosnowska 

Skarbnik Gminy. W wolnych głosach i wnioskach Radna Maria Wesołek poprosiła o wycięcie krzewów przy drodze 

w Szelejewie oraz wymianę zardzewiałych i nieczytelnych znaków. Radna Mirosława Konieczna poprosiła o 

zamontowanie lampy przy świetlicy w Godurowie. Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

 

7. Podjęcie uchwał. 

  

 a) Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025r 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 12.02.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025r 

Wyniki głosowania  ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

Odpis Uchwały nr XII/85/20245stanowi załącznik do protokołu. 

 

 b) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2025 - 2028 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 12.02.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś z Radnych ma pytania.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

  

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 

2025 - 2028 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 

 

 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

Odpis Uchwały nr XII/86/20245stanowi załącznik do protokołu. 

 

 c) Uchwała w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 12.02.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

 Odpis Uchwały nr XII/87/20245stanowi załącznik do protokołu. 

 

 d) Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania 

 Projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Piaski w dniu 12.02.2025r. Został 

zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich radnych (Komisje Rady). 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Grażyna Andrzejewska, Anna Dąbrowska, Bernard Dorsz, Jagoda Dudka, Justyna Grobelna, Krzysztof Jakuszek, 

Mirosława Konieczna, Tomasz Koralewski, Jarosław Łapawa, Rafał Nowak, Szymon Pawlak, Marcin Porzucek, 

Justyna Sarbinowska, Maria Wesołek, Daria Wojciechowska 

 Odpis Uchwały nr XII/88/20245stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Interpelacje i zapytania Radnych 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja, ani zapytanie. 

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań w trakcie obrad sesji. 

 

9. Wolne wnioski i informacje  

Radny Szymon Pawlak przypomniał kwestie funkcjonowania przedszkola w Bodzewie. Kolejny raz zwrócił uwagę 

na problem funkcjonowania przedszkola w Bodzewie. Odbyła się Komisja Edukacji w Bodzewie, widzieliśmy jakie 

są tam warunki - bardzo dobre - szkoda by było z tego nie skorzystać. Warto zachęcić rodziców do zapisywania do 

tego przedszkola. Aktualnie to przedszkole ze względu na liczbę godzin jest nie konkurencyjne. Widzimy tutaj spory 

problem i uważamy że ta sprawa wymaga poruszenia.  

Wójt odpowiedział, że w tej sprawie odbyło się spotkanie z dyrektorem szkoły, problem jest znany  i w najbliższym 

czasie będzie analizowany, jeżeli będą chętni rodzice aby przedszkole funkcjonowało 9 godzin.  
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Radny Szymon Pawlak dodał, że słyszał, iż jakiś czas temu była zbierana lista, miedzy rodzicami zbierano podpisy.  

Nie wie, czy to trafiło do Urzędu Gminy ale wie na pewno, że coś się dzieje w tym kierunku ze strony rodziców.  

 
10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział i zamknął XII sesje Rady Gminy Piaski.  

 

Zapis audiowizualny obrad XII sesji Rady Gminy Piaski został zamieszczony pod adresem: 

http://piaskiwlkp.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady                         

 

  

     Przewodniczący Rady Gminy  

 

Marcin Porzucek  

 

  
Protokółowała: Joanna Polaszyk 


